
Podnet  č. 16/2017   
 
 
4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Toto, čo hovoril pán kolega Tomko o tých kliešťov, to by trebalo osloviť hygienu a s nimi 
troška porozprávať, keď sa premnožia, lebo oni prenášajú ťažké choroby nielen pre zvieratá, 
ale hlavne pre ľudí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
prednosta MsÚ 
 
 
 


